
 
 

 
Valtuustoaloite siltojen valaisemiseksi 
 
KVALT § 95  
 

Valtuutettu Sirpa Järvelä jätti kristillisdemokraattien valtuustoryhmän 
puolesta kaupunginvaltuustolle 13.12.2023 valtuustoaloitteen 
Oulaisten keskustassa olevien kolmen Pyhäjoen ylittävän sillan 
erityisvalaistuksen suunnittelemiseksi ja toteuttamiseksi. 
Valaistuksen avulla siltojen ja joen ominaispiirteet korostuisivat. 
 
Aloite on liitteenä. 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen 
kaupunginhallituksen valmisteltavaksi. 
 

KHALL § 15  
  
 
Valmistelija Kaupunginjohtaja Riikka Moilanen 

 
Oulaisten kaupuki-infrasta eli katujen ja siltojen kunnossapidosta ja 
valaistuksesta vastaa tekninen toimi. Valtuustoaloitteessa esitetään 
Pyhäjoen ylittävien siltojen valaisemista. Aloitteen mukainen 
valaistus antaisi kaupunkikuvaan uudenlaisen ilmeen ja aloite on 
tästä syystä kannatettava. Valaistusinvestointi ja ylläpito edellyttää 
määrärahoja, joihin ei ole varauduttu talousarviossa 2024. Asiaa 
voidaan tästä huolimatta tutkia, arvioida kustannuksia ja ottaa 
huomioon tulevina vuosina. Tästä syystä aloite on syytä lähettää 
tekniselle toimelle valmisteltavaksi. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Riikka Moilanen 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus pyytää tekniseltä toimelta vastausta 
valtuustoaloitteeseen. Aloitteeseen annettava vastaus tulee lähettää 
kaupunginhallitukselle 29.3.2024 mennessä.   
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 

 
TEKNLTK § 11  
  
 

 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Kyösti Rajaniemi 
 

Päätösehdotus Lautakunta pyytää teknistä toimea valmistelemaan karkeanarvion 
rakentamis- ja käyttökustannuksista sekä mahdollisen 
rakentamisajan seuraavaan lautakunnan kokoukseen Oulaisten 
kaupungin hallinnassa olevan sillan osalta. Lautakunta myös pyytää 
teknistä toimea selvittämään rautatiesilla ja kantatie 86 sillan 



 
 

valaisemista siltojen haltijoilta seuraavaan kokoukseen mennessä. 
 

Päätös Lautakunta hyväksyi esityksen yksimielisesti. 
 
 

 
TEKNLTK § 11    
32/00.01.06/2023    
 
Valmistelija Kuntatekniikan päällikkö Tero Kahlos 

 
Valtuutettu Sirpa Järvelä on jättänyt kristillisdemokraattien 
valtuustoryhmän puolesta valtuustolle 13.12.2023 valtuustoaloitteen 
Oulaisten keskustassa olevinen kolmen Pyhäjoen ylittävän sillan 
erityisvalaistuksen suunnittelemisesta ja toteuttamisesta. 
 
Kaupunginvaltuusto on päättänyt jättää asian kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 
 
Kaupunginhallitus on päättänyt 15.1.2024 jättää asian tekniselle 
keskukselle valmisteltavaksi ja toimittaa vastaus 
kaupunginhallitukselle  29.3.2024 mennessä. 
 
Tekninen lautakunta on pyytänyt 13.1.2024 teknistä keskusta 
tekmään valaistuksen toteuttamisesta ja käyttökuluista karkean 
arvion, sekä selvittämään ratasillan ja KT sillan haltijoilta 
mahdollisuuksia toteuttaa valaistusta. 12.3.2024 -mennessä. 
 
Teknisellä keskuksella ei ole ollut mahdollista toteuttaa teknisen 
lautakunnan pyyntöä aikataulussa. 
 
Tekninen keskus on pyytänyt WSP Oy:n valaistus suunnittelusta 
tarjouksen valaistuksen suunnittelusta kolmelle Pyhäjoen ylittävälle 
sillalle. Saatu tarjous on 5828 € + maastokäyntien kustannukset. 
 
WSP Oy on antanut karkean arvion siltojen valaisemisesta ja 
käyttökustannuksista. Valaistuksen toteuttamisen ja käyttökulujen 
arvio annetaan kokouksessa. 
 
Tekninen keskus pyytää viipymättä rautatiesillan ja KT 86 sillan 
haltijoilta halukkuutta toteuttaa siltojen valaiseminen annettujen 
karkeiden arvioiden perusteella. 
 
Arvio lausuntojen saapumisesta Oulaisten kaupungin käyttöön on 6 
kk. 
 
Annetaan tiedoksi kaupunginhallitukselle asian tähän astinen 
käsittely. Toimitetaan ratasillan ja KT86 haltijoiden lausunnot 
kaupunginhallituksen tietoon välittömästi kun ne on saatu. 
 

Esittelijä Kuntatekniikan päällikkö Tero Kahlos 
 



 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta kirjaa teknisen keskuksen toimet tähän saakka 
ja määrää kuntatekniikan päällikön viemään asiaa edelleen eteenpän 
 

Muutettu päätösehdotus 
 Tekninen lautakunta kirjaa teknisen keskuksen toimet tähän saakka 

ja määrää kuntatekniikan päällikön viemään asiaa edelleen 
eteenpän. Asia tuodaan uudelleen tekniseen lautakuntaan hintojen 
tarkennuttua, ennen kaupunginhallitukselle vientiä. 

 
Päätös Lautakunta hyväksyi muutetun päätösehdotuksen. 

 
 


